
Oświadczenie złożone przez senatorów  

Wadima Tyszkiewicza i Krzysztofa Kwiatkowskiego 

na 20. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 stycznia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego oraz do ministra spraw 

wewnętrznych i administracji Mariusza Kamińskiego 

Szanowni Panowie! 

W związku z doniesieniami prasowymi dotyczącymi szkoleń funkcjonariuszy Agencji Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego, które odbyły się we wrześniu 2020 r. na indonezyjskiej wyspie Bali, prosimy o udzielenie 

odpowiedzi na poniższe pytania. 

1. Czy wspomniane szkolenie rzeczywiście się odbyło? W jakich dniach? 

2. Ilu funkcjonariuszy ABW i innych podległych Ministerstwu Spraw Wewnętrznych i Administracji jed-

nostek wzięło w nim udział?  

3. Jaki był całkowity koszt szkolenia, łącznie z kosztami samego szkolenia (wynajem pomieszczeń szko-

leniowych, trenerów, ekspertów itd.), przelotu, pobytu, ubezpieczeń itd.? 

4. Jaki był cel szkolenia i w jakim zakresie został on realnie zrealizowany? 

5. Czy ze względu na okoliczności, z jakimi zmagaliśmy się wszyscy w 2020 r. (zakazy lotów zagranicz-

nych, ograniczenia wydatków budżetowych, nieplanowane rządowe programy pomocowe mocno obciążające 

budżet państwa), nie dałoby się osiągnąć celów tego szkolenia, przeprowadzając je w Polsce? 

6. Ile szkoleń zostało przeprowadzonych dla funkcjonariuszy ABW w 2020 r., jakie to były szkolenia i ilu 

funkcjonariuszy brało w nich udział? Jaki był koszt tych szkoleń? Prosimy o zestawienie danych dotyczących 

poszczególnych szkoleń. 

7. Prosimy o podanie całkowitych kwot wszystkich szkoleń funkcjonariuszy ABW w latach 2015–2020 

wraz z podaniem miejsca ich odbywania się. 

Z wyrazami szacunku 

Wadim Tyszkiewicz 

Krzysztof Kwiatkowski 


